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ACTA NÚM. 3/2024 
 
El dia 6 de març de 2024 a les 12 hores, a la Casa Comuna de Canillo, es reuneix el 
Consell de Comú en sessió Extraordinària, per donar curs a tot allò que sigui convenient 
per a la bona administració de la parròquia. 
 
El cònsol major dona la benvinguda a tots els assistents a la sessió de Consell tant als 
Consellers de Comú, com a les persones com als mitjans de comunicació presents així 
com als mitjans que estan connectats i a tots els ciutadans que segueixen el Consell per 
streaming.  
 
 
La secretària general dona lectura a l’ordre del dia de la reunió: 
 
 
1. Aprovació de l’acta de Consell de Comú de data 7 de febrer de 2024. 
2. Proposta i aprovació, si escau, de modificació pressupostària d’un suplement de crèdit 
de la Comissió de Finances, Tràmits i Sistemes d’Informació. 
3. Proposta i aprovació, si escau, de diferents adjudicacions de les Comissions de 
Promoció Turística i Comercial i Finances, Tràmits i Sistemes d’Informació.  
4. Proposta i aprovació, si escau, de l’atorgament de subvencions a activitats 
socioculturals, esportives, benèfiques i de lleure del Comú de Canillo 
5. Proposta i aprovació, si escau, de modificació de l’Ordinació de Preus Públics de 
l’exercici 2024 de la parròquia de Canillo.  
6. Proposta i aprovació, si escau, de modificació de l’Ordinació Tributària de l’exercici 
2024 de la parròquia de Canillo.  
7. Promulgació de l’Ordinació comunal del sistema d’ordenació per definició volumètrica 
respecte al projecte de reforma i ampliació del Xalet Roc de Rossell.   
8. Proposta i aprovació, si escau, del nomenament dels consellers de Comú que 
formaran part de la Comissió de Seguiment del Programa de jubilació voluntària dels 
funcionaris i treballadors públics de caràcter indefinit del Comú de Canillo. 
9. Informar dels acords presos en les Juntes de Govern de data 31 de gener i 7, 14 i 
21 de febrer de 2024. 
 
 
Sota la presidència de l’Hble. Sr. Jordi Alcobé Font, cònsol major, i amb l’assistència 
dels Honorables membres de la Corporació que es relacionen a continuació:  
 
 
Cònsol menor 
Marc Casal Tomàs 
Consellers i Conselleres 
Sílvia Mandicó Garcia 
Miquel Casal Rossell 
Misericòrdia Torres Sedó 
Sebastià Plaza Carrasco 
Laura Riba Alcobé 
Alexander Cesare Kinchella 
Cristel Torres Mariojouls 
Joan Antoni Rodríguez Angrill 
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Secretària general: 

Meritxell Moya Delgado 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Havent estat convocada degudament aquesta sessió de Consell de Comú, d’acord amb 
el que disposa l’article 21 de l’Ordinació d’organització i funcionament dels Comuns, de 
data 24 de novembre de 2011; 
 
Aquesta sessió serà transmesa per streaming i es procedirà a la seva gravació conforme 
al que disposa l’article tercer de l’Ordinació del 24-12-2021 de modificació de l’Ordinació 
del Comú de Canillo d’organització i funcionament dels Comuns, del 24 de novembre de 
2011. 
 
Un cop comprovada l’existència del quòrum perquè pugui ser iniciada, d’acord amb el 
que disposa l’article 22; i de conformitat amb els articles 23.2 i 23.3 de l’Ordinació 
d’organització i funcionament dels Comuns, de data 24 de novembre de 2011; 
 
 
Es procedeix amb l’ordre del dia establert, exposat a continuació: 
 
 

1. Aprovació de l’acta de Consell de Comú de data 7 de febrer de 2024. 

 
L’Hble. Sr. Jordi Alcobé comenta que l’acta ha estat distribuïda per a informació a tots 
els consellers i demana si hi ha alguna consideració a fer de l’acta de Consell de Comú 
de data 7 de febrer de 2024, i no havent-hi cap consideració al respecte, es procedeix a 
la votació de la mateixa, la qual és aprovada per assentiment.  
 
 

2. Proposta i aprovació, si escau, de modificació pressupostària d’un suplement 
de crèdit de la Comissió de Finances, Tràmits i Sistemes d’Informació. 

 
L’Hble. Sr. Jordi Alcobé Font cedeix la paraula al president de la Comissió de Finances, 
Tràmits i Sistemes d’Informació, perquè faci l’exposició del present punt. 
 
L’Hble. Sr. Joan Antoni Rodríguez Angrill comenta que es tracta d’un suplement de crèdit 
d’un import de 161.000€ per a fer front al nou programa informàtic de gestió econòmica 
que més endavant també serà objecte de proposta d’adjudicació, en la sessió d’avui.  
 
Finalitzada la intervenció del Sr. Rodríguez el cònsol major dona pas a la votació de la 
present proposta, la qual és aprovada per unanimitat. 
 
Seguidament es transcriu l’informe tècnic i l’informe favorable d’Intervenció pel 
suplement de crèdit del Departament de Finances, Tràmits i Sistemes d'Informació, per 
les despeses derivades de programes informàtics de gestió econòmica: 
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3. Proposta i aprovació, si escau, de diferents adjudicacions de les Comissions 
de Promoció Turística i Comercial i Finances, Tràmits i Sistemes d’Informació.  

 
L’Hble. Sr. Jordi Alcobé Font cedeix la paraula al president de la Comissió de Promoció 
Turística i Comercial per exposar la següent proposta. 
 
L’Hble. Sr. Alexander Cesare Kinchella comenta que pel que fa al primer punt es tracta 
de la renovació de la plataforma de la venda d’entrades al Pont Tibetà i al Roc del Quer 
amb l’empresa 4TICKETS. Aquest, és el tercer any que ens fan de servidors i serveixen 
també a totes les parròquies d’Andorra, ja que el contracte s’acaba al mes de març 
d’enguany i per aquest motiu es renova per a la propera temporada. I pel que fa al segon 
punt es tracta de l’adjudicació directa a l’empresa BOÏC ESTRATÈGIA EN MARKETING 
SL_AYMARA per la contractació d’un esdeveniment cultural d’arts escèniques que es 
durà a terme aquest estiu. 
 
Seguidament l’Hble. Sr. Jordi Alcobé Font cedeix la paraula al president de la Comissió 
de Finances, Tràmits i Sistemes d’Informació, perquè faci l’exposició de la proposta 
corresponent a la seva Comissió. 
 
L’Hble. Sr. Joan Antoni Rodríguez Angrill exposa que referent a les altres adjudicacions, 
per una banda tenim la proposta de l’oficina tècnica d’assistència a la implementació de 
l’administració electrònica, un projecte clau dins del Comú de Canillo, de cara a donar 
un bon servei al ciutadà. Una administració electrònica que ha de permetre una bona 
atenció i determinar com s’atenen tots els tràmits electrònics que puguin fer els 
ciutadans de la parròquia, i també dins del propi Comú, a nivell del que és la digitalització 
de tota la documentació. Hi ha una gestió eficient de tots aquests documents digitals. 
Aquesta proposta és d’un import de 98.230€ (IGI inclòs) i una segona adjudicació que 
és molt important pel Comú de Canillo que es tracta d’una nova eina de gestió 
econòmica i financera. Amb aquesta eina hi ha un doble objectiu, un és intern perquè 
els treballadors del Comú puguin treballar de manera eficient, ràpida i sense errors i un 
altre extern que aquest es tradueix en donar un millor servei al ciutadà, amb unes eines 
molt més eficients i transmetent una seguretat en que tot el que es gestiona des del 
Comú i pugui afectar als ciutadans estigui bé. Aquesta adjudicació, per a l’any 2024, té 
un import de 294.650€. 
 
El Sr. Cònsol agraeix les intervencions dels consellers, Sr. Kinchella i Sr. Rodríguez, i 
pel que fa a les darreres adjudicacions comenta que són essencials per aquest mandat, 
pel Comú de Canillo, a nivell d’eficiència informàtica, de procediments interns i de control 
i garanties pressupostàries d’aquests projectes. Seguidament es procedeix a la votació 
de les esmentades propostes d’adjudicacions, les quals són aprovades per assentiment. 
 
Seguidament es transcriu l’informe tècnic i l’informe favorable d’Intervenció per 
l’adjudicació directa per la renovació per un any del contracte de la plataforma de venda 
4Tickets per les entrades del Pont Tibetà i el Mirador del Roc del Quer: 
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Seguidament es transcriu l’informe tècnic i l’informe favorable d’Intervenció per 
l’adjudicació directa per la realització d'un esdeveniment cultural d'arts escèniques: 
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Seguidament es transcriu l’informe tècnic i l’informe favorable d’Intervenció per 
l’adjudicació del concurs nacional per la implantació de l'administració electrònica: 
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Seguidament es transcriu l’informe tècnic i l’informe favorable d’Intervenció per 
l’adjudicació del concurs públic internacional per la contractació d'una aplicació 
informàtica de gestió econòmica: 
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4. Proposta i aprovació, si escau, de l’atorgament de subvencions a activitats 
socioculturals, esportives, benèfiques i de lleure del Comú de Canillo. 

 
L’Hble. Sr. Jordi Alcobé Font cedeix la paraula a la presidenta de la Comissió d’Infància, 
Joventut i Esports per exposar la present proposta. 
 
L’Hble. Sra. Laura Riba Alcobé dona lectura a la relació de subvencions que s’atorgaran  
des de la Comissió d’Infància, Joventut i Esports del Comú de Canillo per aquest any 
2024 i que seguidament es detallen als respectius informes tècnics i d’Intervenció. 
 
El Sr. Cònsol agraeix la intervenció de la consellera, Sra. Laura Riba, i procedeix a la 
votació de la present proposta, la qual s’aprova per unanimitat. 
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Seguidament es transcriu l’informe tècnic i l’informe favorable d’Intervenció per 
l'atorgament de subvencions del Departament d'Infància, Joventut i Esports: 
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5. Proposta i aprovació, si escau, de modificació de l’Ordinació de Preus Públics 
de l’exercici 2024 de la parròquia de Canillo.  

 
L’Hble. Sr. Jordi Alcobé Font cedeix la paraula al president de la Comissió de Promoció 
Turística i Comercial, perquè faci l’exposició del present punt. 
 
L’Hble. Sr. Alexander Cesare Kinchella comenta que s’han incrementat els preus de 
l’entrada del Pont Tibetà, a la Vall del Riu, i del pack de l’entrada del  Mirador del Roc 
del Quer i del Pont Tibetà. El preu de l’entrada del Mirador del Roc del Quer queda igual, 
no s’augmenta, a 5€, i l’entrada al Pont Tibetà s’augmenta 1€. Per la qual cosa el pack 
del Pont Tibetà més el Mirador del Roc del Quer també el seu total s’augmenta en 1€. 
El pack del Pont Tibetà més el Mirador del Roc del Quer queda fixat en 16,50€ quan 
l’any passat era de 15,50€ i exclusivament l’entrada del Pont Tibetà és de 13,50€. S’ha 
valorat i es creu que la pujada d’1€ és molt correcta i gens abusiva. Del 28 de juliol, que 
s’escau en dilluns, fins a finals del mes d’agost la pujada serà de 2€ respecte a l’any 
passat, ja que és una època de molta afluència i pensem que és una decisió encertada 
per ajudar a créixer els ingressos del Comú. Pel que fa als venedors i als establiments 
de la parròquia els hi quedarà un 20% de benefici i si no són de la parròquia de Canillo 
obtindran un benefici d’una comissió del 15%.  
 
El Sr. Cònsol agraeix la intervenció del Conseller, Sr. Kinchella, i recorda que enguany 
el Pont Tibetà s’obrirà al públic el dia 28 de març, essent una data que s’ha avançat molt 
més del que s’acostumava a obrir per aprofitar els dies de Setmana Santa, que enguany 
és molt aviat, i atraure molts més visitants a la parròquia amb aquest atractiu turístic i en 
general al país. Per aquest motiu és important avançar i aprovar els nous preus per 
poder tenir l’operativa d’aquesta planificació, a partir del dia 28 de març.  
 
Seguidament el Sr. Cònsol dona pas a la votació de la proposta. S’aprova per 
unanimitat. 
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Seguidament es transcriu l’informe d’Intervenció per la modificació de l’Ordinació de 
Preus Públics de l’exercici 2024 de la parròquia de Canillo i la proposta d’Ordinació que 
es publicarà al BOPA per a la seva bona eficàcia administrativa: 
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6. Proposta i aprovació, si escau, de modificació de l’Ordinació Tributària de 
l’exercici 2024 de la parròquia de Canillo.  

 
L’Hble. Sr. Jordi Alcobé Font cedeix la paraula al president de la Comissió de Gestió 
d’Infraestructures i Via Pública, perquè faci l’exposició del present punt. 
 
L’Hble. Sr. Miquel Casal Rossell procedeix amb la proposta explicant que es tracta de 
les sancions per estacionament de més de 48 hores en una mateixa plaça d’aparcament. 
Vist que es van modificar l’Ordinació d’Arrestos de la parròquia de Canillo per a l’exercici 
2024 i també l’Ordinació de Preus Públics de l’exercici 2024 el que es vol adequar és 
l’Ordinació Tributària adaptant-la al redactat de les Ordinacions del 7 de febrer del 2024. 
L’objectiu és modificar l’aparcament de vehicles en zones durant estades llargues en 
algunes zones d’aparcament, i tal i com ja es va avançar al mes de febrer el que es 
pretén és reforçar una mica aquestes sancions en aquest sentit i seguint el mateix criteri 
del que es va aprovar al mes de febrer a l’Ordinació d’Arrestos.   
 
El Sr. Cònsol agraeix la intervenció del conseller, Sr. Miquel Casal, i dona pas a la 
votació de la proposta. S’aprova per unanimitat. 
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Seguidament es transcriuen els informes d’Intervenció per la modificació de l’Ordinació 
Tributària de l’exercici 2024 de la parròquia de Canillo i la proposta d’Ordinació que es 
publicarà al BOPA per a la seva bona eficàcia administrativa: 
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7. Promulgació de l’Ordinació comunal del sistema d’ordenació per definició 
volumètrica respecte al projecte de reforma i ampliació del Xalet Roc de Rossell.   

 
El cònsol major comenta que es tracta de la construcció d’un xalet situat al casc antic, a 
Meritxell, que per definició volumètrica, que vol dir que per qualsevol modificació 
d’aquesta construcció s’ha d’aprovar per Junta de Govern i per Consell de Comú 
l’esmentada modificació. Concretament es tracta de fer un cobriment d’una terrassa, 
d’ampliar la superfície i al tractar-se de casc antic s’ha d’autoritzar per Consell de Comú. 
És una construcció que en cap cas ens altera el nucli antic de Meritxell, ni amplia 
l’ocupació de la construcció en planta, l’únic que fa és cobrir una terrassa i en aquest 
cas s’integra perfectament amb els criteris patrimonials del casc antic i tampoc altera la 
visibilitat ni l’entorn on està situada aquesta construcció. Per tant, no hi cap motiu per no 
acceptar aquesta ampliació, puntual d’una terrassa, en cas antic, a Meritxell. 
 
Finalitzada l’exposició el Sr. Cònsol procedeix a la votació de la proposta i aprovació, si 

s’escau, de l’Ordinació comunal del sistema d’ordenació per definició volumètrica 

respecte al projecte de reforma i ampliació del Xalet Roc de Rossell, situat a la ctra. de 

Meritxell núm. 31, instada pel Sr. Daniel Mandicó Cathalà, en Zona de Casc Antic inclòs 

en la UASUC-M Meritxell del POUP de la parròquia de Canillo, a Meritxell. S’aprova la 

proposta per unanimitat.  

 
Seguidament es transcriu l’edicte pel qual es promulga l’Ordinació comunal del sistema 
d’ordenació per definició volumètrica respecte al projecte de reforma i ampliació del 
Xalet Roc de Rossell, que es publicarà al BOPA per a la seva bona eficàcia 
administrativa: 
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8. Proposta i aprovació, si escau, del nomenament dels consellers de Comú que 
formaran part de la Comissió de Seguiment del Programa de jubilació voluntària 
dels funcionaris i treballadors públics de caràcter indefinit del Comú de Canillo. 

 
El cònsol major cedeix la paraula al cònsol menor per exposar la present proposta de 
l’Ordre del Dia. 
 
L’Hble. Sr. Marc Casal comenta que com tothom és coneixedor fa aproximadament 3,5 
anys, el Comú de Canillo va aprovar un programa de jubilació voluntària, en el qual tots 
els funcionaris es poden acollir complint uns requisits i aquest programa de jubilació 
implica que s’ha de crear una Comissió per tal de resoldre qualsevol demanda que hi 
pugui haver al respecte. El Reglament en el seu article 8 fixa que l’esmentada Comissió 
ha d’estar formada per : 
 

• El cònsol major o el cònsol menor 

• Dos consellers del Comú designats pel Consell de Comú 

• El secretari general del Comú 

• El responsable del Departament de Recursos Humans 
 
El Consell de Comú acorda designar els següents membres per formar part de la 
Comissió de seguiment: 
 
 
 
 



 

Página 57 de 57  CC/6-03-2024 
 
 

 

• Cònsol menor 

• Conseller del Comú que presideixi, en cada cas, la Comissió on està adscrit el 
funcionari que sol·licita acollir-se al programa. 

• Secretària general del Comú 

• Cap del Departament de Recursos Humans  
 

 
Finalitzada la intervenció del cònsol menor, el cònsol major dona pas a la votació de la 
present proposta. Aquesta és aprovada per unanimitat. 
 
 
 

9. Informar dels acords presos en les Juntes de Govern de data 31 de gener i 7, 
14 i 21 de febrer de 2024. 

 
L’Hble. Sr. Jordi Alcobé informa de les actes aprovades i ratificades de Junta de Govern 

de dates 31 de gener i 7, 14 i 21 de febrer de 2024 i demana que si hi ha alguna objecció 

al respecte la poden realitzar en aquesta sessió de Consell de Comú. 

 

El Sr. cònsol abans de finalitzar la sessió d’avui agraeix l’assistència a tothom i emplaça 

a retrobar-nos al proper Consell de Comú que tindrà lloc el dia 27 de març, i informa que 

aquest divendres tindrà lloc un acte de celebració en motiu dels 60 anys d’ENSISA, on 

es recordarà tota la història del món de l’esquí i es celebrarà amb els pioners, 

participants, ex cònsols i ex autoritats aquest esdeveniment dels 60 anys, a Soldeu, 

aquest divendres 8 de març de 2024.  

 

I atès que no hi ha més assumptes què tractar, el cònsol major dona per acabada la 
sessió a les 12.25 hores, de la qual s’estén aquesta acta per a la deguda constància de 
tot allò esdevingut. 
 
 
 
 
 
 
 
P.O. del Comú       
La secretària general   El cònsol major 
Meritxell Moya Delgado   Jordi Alcobé Font 
 


